

Piecing Together the IoT Puzzle - Overcoming Barriers to Technology Integration Technical Seminar

May 17, 2019 at Admiralty Learning Centre, HKUSPACE

Hong Kong Next Generation Internet Society

Best Practices for Application of UNIGROUP Industrial Network Platform

Mr. Mingyuan Zhao

Vice President & COO, Tsinghua UniCDE Co. Ltd.

In the era of digitalization, “Cloud” is evolving as a new cornerstone for public infrastructure in which Industrial Cloud acts as a significant engine to catalyze business innovations and industrial upgrade to boost the digital transformation for traditional manufacturing industry. By using cloud and digital solutions, UNIGROUP Cloud Engine Company powered by Tsinghua Unigroup joins hands with New H3C Group to build UNIGROUP Industrial Network Platform, UNIPower, enabling the “Suzhou Industrial Cloud” to enhance the revolution with cloud and intelligent transformation within thousands of corporate in Suzhou.

UNIGROUP Industrial Network Platform, UNIPower, is an industrial network platform with an independent intellectual property while the engine relies on the incredible strength and technological edge by “Chip-to-Cloud” offered by UNIGROUP Cloud. UNIPower is the Intelligent Public Service Platform, designed specifically for industries and corporates who adopt the unified ecological operation from IaaS, PaaS, and SaaS.

This sharing section will reveal the solutions from UNIGROUP Industrial Network Platform tailor-made for industrial environment, included IaaS and Enriched Scene-based SaaS Services, supporting corporate to access cloud and digital transformation, leading the synergy and development in the ecosystem, and providing intelligent transformation and upgrading services for many industrial enterprises.

Piecing Together the IoT Puzzle - Overcoming Barriers to Technology Integration Technical Seminar

May 17, 2019 at Admiralty Learning Centre, HKUSPACE

Hong Kong Next Generation Internet Society

紫光工业互联网平台的应用与实践

赵铭远

副总裁 - 紫光云引擎科技(苏州)有限公司

在数字化时代,「云」正演化成为社会新型公共基础设施,产业云正是其中助推业务创新和产业升级的重要引擎。为了以云服务和数字化技术助推传统制造业转型升级,紫光集团旗下的紫光云引擎科技联合新华三全力打造紫光工业互联网平台 UNIPower,建设了苏州工业云,助推苏州万家企业上云和智能化改造。

紫光工业互联网平台 UNIPower 是紫光云引擎公司依托紫光集团的从芯到云产业实力和技术运营优势,全力打造具有完全自主知识产权的工业互联网平台,目前是业内专门面向工业企业进行 IaaS、PaaS、SaaS 统一全生态运营的「互联网+先进制造业」智能制造公共服务平台。

本次经验分享会包含紫光工业互联网平台推出的行业系统解决方案,包括 IaaS 服务和丰富的场景化 SaaS 服务,支撑企业上云和数字化转型,引领生态协同发展,为大量工业企业提供了智能化改造与转型升级服务。